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دیدار اعضاء هیات رئیسه انجمن خدمات فنی و مهندسی استان با رئیس اتاق تبریز

دکتر ژائله رئیس اتاق تبریز با اعضاء هیات رئیسه انجمن خدمات فنی و مهندسی استان دیدار و در خصوص گسترش

همکاری ها و موضوعات این انجمن گفتگو نمود.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز رئیس اتاق تبریز در سخنانی با تاکید بر اهمیت انجمن های تخصصی در توسعه اقتصادی استان گفت: باید

شناخت بیشتری از ظرفیتها و پتانسیل های انجمن ها داشته باشیم تا بتوانیم از امکانات و توان اجرایی آنها برای پیشبرد اهداف اقتصادی و رونق فضای کسب وکار استان بهره

مند شویم. وی اعتماد سازی بین ارگان های دولتی و بخش خصوصی در راستای حذف بورکراسی های زاید اداری را مهم ارزیابی کرد و افزود: در سدد هستیم به همین منظور برای

سازمان ها و نهاد های دولتی میز خدمتی را در محل اتاق بازرگانی مهیا نمایم تا آنها بتواند در کوتاه ترین زمان ممکن به درخواست های فعالان صنعتی و تولیدی استان در جهت

بهبود وضعیت اقتصادی استان عمل نمایند.

رئیس اتاق تبریز با تاکید بر اهمیت، اهلیت فعالان اقتصادی در صدور کارت بازرگانی یادآور شد: باید تلاش نمایم تا بخش خصوصی کشور به عنوان الگوی موفق اقتصادی در

سهولت کسب و کار بیش از پیش مطرح گردد؛ چرا که دولتمردان به این باور رسیده اند که تنها راه بهبود وضعیت اقتصادی کشور سپردن کارها به دست بخش خصوصی است.

ژائله با تاکید بر این نکته که باید هدف همه مدیران ارشد استانی و فعالان اقتصادی کامیابی مردم و افراد جامعه باشد؛ خاطر نشان کرد: برای رسیدن به چنین هدف والایی باید

نقشه راه داشته باشیم تا بر اساس اولویت بندی به اهداف تعیین شده نایل گردیم. وی اتحاد و هم افزایی تمام تشکلهای موجود اقتصادی را تنها راهکار بهبود فضای کسب و کار

استان خواند و یادآور شد: باید برای نیل به اهداف تعیین شده همه در کنار هم باشیم تا با هم افزایی بتوانیم به اهداف خود نایل گردیم.

رئیس اتاق تبریز با تاکید بر اهمیت پلت فرم صادراتی در خصوص بهبود وضعیت اقتصادی استان گفت: باید برندهای پیشتاز در هر گروه صنعتی با ایجاد کنسرسیوم صادراتی در

ایجاد چنین پلت فرمی اقدام نمایند تا بتوانیم سهم خود از بازار های منطقه ای و جهانی را کسب نمایم. وی استفاده از کارشناسان و متخصصان امر را لازمه موفقیت در شرایط

پیچیده جهانی خواند و افزود: بدون بهره مندی از متخصصان امر نخواهیم توانست بر چشم انداز ترسیم شده خود نایل شویم.

در این نشست محمد علی نجاری رئیس انجمن خدمات فنی و مهندسی استان در سخنانی حمایت اعضاء انجمن از هیئت رئیسه و هیئت نمایندگان اتاق تبریز اعلام و یادآور شد:

انجمن خدمات فنی و مهندسی در راستای توسعه همه جانبه استان آماده همکاری با هیئت رئیسه اتاق تبریز است. وی با اشاره به تاریخچه تشکیل انجمن خدمات فنی و مهندسی

استان گفت: این انجمن 15 سال پیش به طور رسمی کار خود را شروع نموده و در تمام سال های فعالیت خود یکی از مهمترین اهداف خود را سهولت کسب و کار در استان و

کشور قرار داده است.

رئیس انجمن خدمات فنی و مهندسی استان کاهش بورکراسی های زاید اداری را یکی از اولویت های اساسی استان خواند و از مسئولان اتاق خواست تا در این خصوص اقدامات

عاجلی را انجام دهند.

وی در خصوص سایر اقدامات انجمن گفت: تشکل میز های تجاری به منظور رونق اقتصادی و سهولت صادرات از جمله اقدامات اساسی این انجمن می باشد که می تواند در کنار

اتاق های بازرگانی نقش مهمی در توسعه صادرات کشور به سایر کشور ها به خصوص کشور های همسایه ایفاء نماید.

نجاری آمادگی انجمن برای همکاری با اتاق به منظور همکاری و هم افزایی در راستای توسعه همه جانبه استان را اعلام نمود و آمادگی انجمن برای مشاوره در زمینه های تخصصی

همچون مشاوره به منظور بهره مندی بهینه از معادن استان و سایر طرح های عمرانی را اعلام نمود.

ایجاد نمایشگاه دائمی در سایر کشور ها به خصوص کشور های همسایه از جمله موارد مطرح شده در این جلسه بود که مقرر شد در این خصوص کار کارشناسی صورت گیرد تا بهره

برداری مناسبی از آن به عمل آید.
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